6th SOUQ WAQIF INTERNATIONAL ARABIAN HORSE SHOW (A)

14 JAN TO 16 JAN 2025

1. The Organizing Committee:

- A horse owner may withdraw their horse from the Show up to ten (10) days before the Show. Should a horse be withdrawn within a period of less than ten (10) days before the Show, the relevant owner shall be subject to a fine of (QAR 3,000) unless a veterinary certificate, by a veterinary doctor, stating a medical excuse, is provided.
- The Organizing Committee has the right to accept / reject the application or stop the entry forms at any case, (the owner will be informed and handed over the reasons for reject the application or stop the entry forms).
- All horses owners, studs and farms are allowed to register a maximum 10 horses entered to the entire show.
- All horses owners, studs and farms are allowed to enter maximum total number 4 horses in (Yearling classes only, 2 fillies & 2 colts).
- As for external participation from outside the State of Qatar, the participating horses must have achievements in competitions from 01/01/2021 until now.
- 2. Conditions of Entry, Entry restrictions

- Open to horses registered in any WAHO recognized studbook by the closing date of entries.

- Studbook registration of ownership must be at least 6 months before the date of the show.

3. Qualification

All horses except yearlings, should have qualified at an ECAHO affiliated show after 01/01/ 2021, in one of the following ways:

• 1st to 4th place in the world Championship, a Title, an A shows and GCAT.

- 1st to 3rd place in B National or B International Shows.
- 1st to 3rd place in a C International, National

Championship Show, European Shows or EAHGC Shows.

• 1st Place in a C National Shows or Specific Origin Shows.

Horses that have qualified in countries which are not Members of ECAHO must either qualify in an ECAHO affiliated show or may qualify at other shows accepted by the EAHSC, such as:

• a title of Champion or Reserve Champion or "Top 3" at the US Nationals.

- a title of Champion or Reserve Champion or a "Top 3" at the US Scottsdale Competition.
- a title of Champion or Reserve Champion in US "Regional" competitions.
- a title of Champion or Reserve Champion or 1st to 3rd place in an official National Championship show.
- 1st to 3rd place at the US Las Vegas show.

4. Veterinary Conditions

Horses must be accompanied at the show by a horse passport issued by a WAHO recognized Stud Book containing

all vaccination records. Those horses coming from a country that does not issue a passport, must be accompanied by an official Registration document, issued by a Stud Book, which includes a graphic description and all vaccination records. If, when a horse attends a show, its passport is at the Registry for any reason, then a letter from the registrar attesting to this must be provided along with a photocopy of the passport, including the description and the vaccination records.

Hereditary disorders (Rules for Conduct of Shows, art. 32 a) and b)

a) Overbite/underbite

Overbite/underbite of more than 1 width of tooth is not permitted. Horses 12 months old and older cannot compete unless they have a veterinary certificate to verify that they do not have overbite/underbite.

b) Cryptorchidism

Colts 24 months old and older or stallions cannot compete unless they have a veterinary certificate to verify.

that they do not have cryptorchidism. If the colt's condition changes, and upon a completed veterinary certificate, the horse is then eligible to compete.

Best of luck to all...

بطولة سوق واقف الدولية السادسة

(A) للخيل العربية الأصيلة

من 14 يناير حتى 16 يناير 2025

1. اللجنة المنظمة:

- أيام قبل موعد في الحيل بسحب خيله من العرض حتى عشرة (10) أيام قبل موعد العرض. إذا تم سحب الخيل خلال فترة تقل عن عشرة (10) أيام قبل العرض، فسيتم تغريم المالك المعني مبلغ (3,000 ريال قطري) ما لم يتم تقديم شهادة بيطرية من طبيب بيطري تفيد بوجود عذر طبي.
- . تحتفظ اللجنة المنظمة بالحق في قبول أو رفض الطلب أو إيقاف استمارات التسجيل في أي حالة. سيتم إبلاغ المالك وتسليمه الأسباب التي أدت إلى رفض الطلب أو إيقاف استمارات التسجيل.
- . يُسمح لجميع مالكي الخيول، المزارع، والمرابط بتسجيل حد أقصى يبلغ 10 خيول للمشاركة في كامل العرض.
- ، يُسمح لجميع مالكي الخيول، والمزارع، والمرابط بتسجيل حد أقصى يبلغ إجمالي 4 خيول في فئات عمر سنة (2 مهرات و2 امهر).
- ب بالنسبة للمشاركات الخارجية من خارج دولة قطر، يجب أن تكون الخيول المشاركة قد حققت إنجازات في مسابقات منذ 2021/01/01 وحتى الآن.

شروط المشاركة، قيود المشاركة

مفتوح للخيول المسجلة في أي دفتر أنساب معترف به من قبل المنظمة العالمية للخيول العربية (WAHO) بحلول تاريخ إغلاق التسجيل

، يجب أن تكون ملكية التسجيل في دفتر الأنساب قد تمت لمدة لا تقل عن 6 أشهر قبل تاريخ العرض. قبل تاريخ العرض.

3. التأهيل

Souq Waqif Equestrian Festiva

يجب أن تكون جميع الخيول باستثناء خيول عمر سنة، قد تأهلت في عرض تابع لمنظمة ECAHO بعد 2021/01/01 بإحدى الطرق التالية:

- المركز الأول إلى الرابع في (بطولة العالم)، (تايتل)، (A)، و (GCAT).
 - المركز الأول إلى الثالث في عروض (B) الوطنية أو الدولية.
- المركز الأول إلى الثالث في عروض (C) الدولية، أو بطولة وطنية، أو عروض أوروبية، أو عروض.EAHGC
- المركز الأول في عروض (C) الوطنية أو العروض الخاصة بأصول محددة.

الخيل التي تأهلت في دول ليست أعضاء في منظمة ECAHO يجب أن تتأهل إما في عرض تابع لـ ECAHO أو في عروض أخرى معتمدة من قبلEAHSC ، مثل:

- لقب بطل أو وصيف البطل أو ضمن "أفضل 3" في البطولة الوطنية الأمريكية.
- لقب بطل أو وصيف البطل أو ضمن "أفضل 3" في مسابقة سكوتسديل الأمريكية.
 - · لقب بطل أو وصيف البطل في المسابقات الإقليمية الأمريكية.
- ، لقب بطل أو وصيف البطل أو المركز الأول إلى الثالث في عرض وطني رسمي.
 - · المركز الأول إلى الثالث في عرض لاس فيغاس الأمريكي.

4. الشروط البيطرية

يجب أن تكون الخيول المصاحبة للعرض مزودة بجواز سفر خاص بها صادر عن دفتر أنساب معترف به من قبل المنظمة العالمية للخيول العربية(WAHO) ، ويتضمن جميع سجلات التطعيم. أما الخيول القادمة من دولة لا تصدر جوازات سفر ، فيجب أن تكون مصحوبة بوثيقة تسجيل رسمية صادرة عن دفتر أنساب، تتضمن وصفًا رسومي وجميع سجلات التطعيم. في حالة أن يكون جواز سفر الخيل موجودًا لدى السجل لأي سبب أثناء العرض، يجب تقديم خطاب من المسجل يثبت ذلك، بالإضافة إلى نسخة من جواز السفر تتضمن الوصف وسجلات التطعيم.

الاضطرابات الوراثية (قواعد تنظيم العروض، المادة 32 – أ و ب)

- أ) الفك العلوي /الفك السفلي (Overbite/Underbite)
- لا يُسمح بالفك العلوي أو السفلي إذا تجاوز الفرق بين الأسنان العلوية والسفلية عرض سن واحدة. لا يمكن للخيول التي يبلغ عمرها 12 شهرًا أو أكثر المشاركة إلا إذا كانت تمتلك شهادة بيطرية تُثبت أنها لا تعاني من الفك العلوي أو السفلي.

ب)الخصية المعلقة (Cryptorchidism)

 لا يُسمح للمهور التي يبلغ عمرها 24 شهرًا أو أكثر أو للفحول بالمشاركة إلا إذا كانت تمتلك شهادة بيطرية تُثبت أنها لا تعاني من الخصية المعلقة. في حالة تغيّر حالة المهر، وبعد تقديم شهادة بيطرية مكتملة، يُصبح الخيل مؤهلاً للمشاركة.

مع أطيب التمنيات للجميع...